
Protokół nr LXXXII/2023 
z LXXXII sesji Rady Miasta Dęblin 

z dnia 25 września 2023 roku 

Ad. pkt 1 Otwarcie sesji (godz. 14:00). 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Ratusza Miasta. 
Protokołowano - zgodnie z porządkiem obrad. 
Sesję prowadził Przewodniczący Rady Miasta - Maciej Krygrowski. Listy obecności radnych, 
przewodniczących zarządów osiedlowych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki 
do niniejszego protokołu. 
Video-sesja Rady Miasta: https://portal.posiedzenia.pl/deblin? - film odzwierciedla stan 
faktyczny przebiegu sesji Rady Miasta. Protokół zawiera chronologiczny przebieg od chwili 
rozpoczęcia do momentu zakończenia sesji. Dyskusję przedstawiono w sposób syntetyczny 
uwzględniając tylko tych mówców, którzy składali wnioski, bądź ich wypowiedzi dotyczyły 
wprowadzenia zmiany do przedstawianych projektów uchwał. 
Protokołowano zgodnie z porządkiem obrad. 

Ad. pkt 2 Sprawdzenie obecności. 
Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. W sesji uczestniczyło - 13 radnych. Nieobecni 
Radni: Leopold Świetliński, Andrzej Kurowski. 

Ip nazwisko imie status 

1 Chochowski Waldemar obecny 

2 Cydejko Maria obecna 

3 Czarnecka Urszula obecna 

4 Grobel Mieczysław obecny 

5 Grzęda Ewa obecna 

6 Jakubik Maciej obecny 

7 Krygrowski Maciej obecny 

8 Kurowski Andrzej nieobecny 

9 Marzysz Artur obecny 

10 Papis Edyta obecna 

11 Pasek Robert obecny 

12 Przerwa Ewa obecna 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja obecna 

15 Wojtyś Jarosław obecny 
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obecni 

wszyscy 

procent 

Kworum zostało osiągnięte 

13 

15 

86,67 % 

Ad. pkt. 3 Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta - Maciej Krygrowski poinformował, że radni otrzymali 
porządek obrad wraz z projektami uchwał. 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka zgłosiła do porządku obrad wniosek o wycofanie 
z porządku obrad punktu 7 d projektu uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania 
na drogach publicznych na terenie miasta Dęblin oraz wysokości opłat za postój 
i sposób ich pobierania. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia komisji 
RM byli również obecni przedsiębiorcy prowadzący interesy w okolicach strefy płatnego 
parkowania zaproponowanej w projekcie uchwały, którzy również brali udział w dyskusji. 
Podczas posiedzenia wypracowaliśmy stanowisko, że zanim zajmiemy się ustalaniem stref 
płatnego parkowania oraz płatnych parkingów to najpierw zorganizujemy spotkanie 
z przedstawicielami wojska tj. 4 Skrzydła, LAW-u, 41 Bazy oraz CESIL-u, odnośnie możliwości 
rozluźnienia miejsc do pakowania na os. Lotnisko oraz w centrum miasta. Pojawiały się również 
uwagi odnośnie zapisów i uprzywilejowania mieszkańców miasta. Dlatego po rozmowach 
z wojskiem i ewentualnych ustaleniach należy tą uchwałę jeszcze raz przeprocedować i omówić. 
W związku z powyższym jest zbyt wcześnie, aby podejmować taką uchwałę. 

W związku ze zgłoszonym wnioskiem Rada Miasta przystąpiła do głosowania. 

głosowanie 

jednostka 

wynik 

Wniosek Burmistrza Miasta o wycofanie z porządku obrad punktu 7 d projektu uchwały w 
sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na drogach publicznych na terenie miasta Dęblin 

oraz wysokości opłat za postój i sposób ich pobierania 

Rada Miasta Dęblin 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 września 2023 r. 

typ głosowanie jawne imienne 

Podsumowanie 

status ilość procent 

ZA 11 100 % 

PRZECIW 0 0 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% 

czas 

większość 

status 

pula głosów 

oddanych głosów 

nieoddanych głosów 

14:14:50-14:15:17 

zwykła 

ilość 

15 

11 

4 

procent 

73.33 % 

26.67 % 
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Wyniki imienne 

Ip nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej nieobecny 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta nieobecna 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Po przyjęciu wniosku Burmistrza, Przewodniczący Rady Miasta odczytał porządek obrad. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Sprawdzenie obecności. 
3. Przyj ęcie porządku obrad. 
4. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między 

sesjami. 
5. Sprawy różne, wolne wnioski oraz złożenie pisemnych interpelacji i zapytań. 
6. Zapoznanie z działalnością, funkcjonowaniem oraz ofertą Miejskiej Biblioteki Publicznej 

i Miejskiego Domu Kultury w Dęblinie oraz funkcjonowaniem Kultury Fizycznej wraz 
z wykorzystaniem stref sportowo - rekreacyjnych na terenie miasta. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
a) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2023 r.; 
b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej; 
c) powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Dęblinie; 
d) uchylenia uchwały o wyrażeniu zgody na zawarcie umowy dzierżawy części działki 

nr 4225 położonej w Dęblinie przy ulicy Skotnickiego; 
e) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy działki położonej 

w Dęblinie. 

3 
Protokół Nr LXXXII/2023 z LXXXII Sesji Rady Miasta Dęblin z dnia 25 września 2023 roku. 



8. Informacja Komisji Rewizyjnej o realizacji wniosków, interpelacji i zapytań radnych 
zgłaszanych w VIII kadencji (lata 2022/2023) 

9. Zatwierdzenie protokołu z LXXVI sesji Rady Miasta. 
10. Zatwierdzenie protokołu z LXXVII-IV uroczystej sesji Rady Miasta. 
11. Zatwierdzenie protokołu z LXXVIII sesji Rady Miasta. 
12. Zatwierdzenie protokołu z LXXIX sesji Rady Miasta. 
13. Zamknięcie sesji. 

głosowanie Przyjęcie porządku obrad 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 września 2023 r. czas 14:18:37 -14:18:54 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100% pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 4 26.67 % 

Wyniki imienne 

ip nazwisko imię głos 

i Chochowski Waldemar ZA 

2 Cyd ej ko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej nieobecny 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta nieobecna 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 
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14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Ad pkt 4 Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie 
miedzy sesjami. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował o swojej pracy od ostatniej sesji: 
- 21 lipca brałem udział w uroczystości z okazji 30-lecia SP ZOZ w Dęblinie. Uroczystość 
odbyła się w Sali Balowej Pałacu Jabłonowskich w Dęblinie; 
- 29 lipca brałem udział w przysiędze wojskowej żołnierzy dobrowolnej zasadniczej służby 
wojskowej Centrum Szkolenia Inżynieryjno - Lotniczego w Dęblinie; 
- 6 sierpnia brałem udział w zawodach wędkarskich o Puchar Przewodniczącego Rady Miasta. 
Zawody były zorganizowane przez Koło nr 4 w Dęblinie na jeziorze Matygi; 
- 11 sierpnia brałem udział w uroczystej zbiórce z okazji święta Wojska Polskiego 
zorganizowanym przez Dowództwo 4 Skrzydła Lotnictwa Szkolnego. Uroczystość odbyła się 
przed Pomnikiem Bohaterskim Lotnikom Dęblińskiej Szkoły Orląt; 
- 16 sierpnia brałem udział w uroczystej zbiórce z okazji święta 41 Bazy Lotnictwa Szkolnego, 
która odbyła się przed Pomnikiem Bohaterskim Lotnikom Dęblińskiej Szkoły Orląt; 
- 17 sierpnia brałem udział w premierowej prezentacji znaczka Poczty Polskiej pn. 
„Amerykańscy Piloci w obronie Lwowa 1920". Uroczystość odbyła się w Muzeum Sił 
Powietrznych. 
- 22 sierpnia brałem udział w nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta; 
- 26 sierpnia brałem udział w uroczystej przysiędze kadetów Szkoły Podoficerskiej Sił 
Powietrznych w Dęblinie; 
- 28 sierpnia brałem udział w centralnych obchodach Święta Lotnictwa, które odbywały się 
przed Pomnikiem Bohaterskim Lotnikom Dęblińskiej Szkoły Orląt; 
- 1 września brałem udział w spotkaniu na os. Stawy na temat planowanej inwestycji dotyczącej 
budowy nowych bloków na ternie osiedla i zagospodarowania tego ternu; 
- 3 września brałem udział w uroczystych obchodach święta 15 Pułku Piechoty „Wilków". 
Podczas obchodów miało miejsce odsłonięcie tablicy z nazwą ronda „Dęblińskich Saperów". 
Następnie wraz z radnymi i Panią Burmistrz składaliśmy wiązanki pod epitafium w Kościele pw. 
Piusa V oraz na cmentarzu wojennym Balonna. Później odbyła się Msza św. i apel poległych 
przy pomniku na ul. Podchorążych. 
- 4 września brałem udział w rozpoczęciu roku szkolnego w SP nr 2 oraz w SOS W; 
- 11 września brałem udział w posiedzeniu Komisji w sprawie nadania tytułu Honorowego 
Obywatela Miasta Dęblin. Komisja odrzuciła wniosek i pozostawiła bez rozpatrzenia, ponieważ 
nie został on uzupełniony. 
Burmistrz Miasta przedłożyła informację o swojej pracy między sesjami za lipiec, sierpień 
i wrzesień: 
- 29 czerwca uczestniczyłam w zwołanym przeze mnie, jako wspólnika spółki komunalnej 
walnym zgromadzeniu wspólników MZGK Sp. z o.o. zatwierdzającym sprawozdanie finansowe 
spółki, sprawozdania z działalności zarządu i rady nadzorczej. Udzieliłam także absolutorium 
jednoosobowemu zarządowi spółki; 
- 25 czerwca uczestniczyłam w „Biesiadzie Góralskiej w Lubelskim", zorganizowanej w 
Rososzy na stadionie sportowym, przez powiat rycki i Bibliotekę Publiczną w Rykach. W trakcie 
imprezy odbywały się występy Kół Gospodyń Wiejskich i zespołów ludowych powiatu 
ryckiego, a także konkursy dla dzieci oraz konkursy kulinarne i artystyczne dla kół gospodyń. 
Nasze Koło Gospodyń Miejskich zajęło 3 miejsce w konkursie kulinarnym; 
- 30 czerwca brałam udział w konferencji "Trauma i co dalej" zorganizowanej przez SPZOZ 
w Dęblinie w Muzeum Sił Powietrznych w Dęblinie; 
- 30 czerwca brałam również udział w jubileuszu 40-lecia Klubu Seniora „Jesienna Róża", który 
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odbył się w Pałacu Jabłonowskich; 
- 2 lipca otworzyłam IX Międzynarodowe Koncerty Organowe w Dęblinie w Kościele 
pw. Piusa V. Wszystkie kolejne koncerty odbywały się po wieczornej mszy św. w lipcu tego 
roku. 
- 4 lipca brałam udział częściowym odbiorze robót budowlanych w zadaniu przebudowa 
ul. Stawskiej, wykonanie drogi na odcinku przy przejeździe PKP oraz ul. Jagiellońskiej; 
- 5 lipca zorganizowałam spotkanie z dyrektorami szkół, radnymi z Komisji Oświaty, Kultury 
i Kultury Fizycznej, pracownikami Wydziału Oświaty UM w sprawie podsumowania programu 
realizowanego przez Ośrodek Rozwoju Kompetencji Edukacyjnych w temacie „Kierunki 
rozwoju dęblińskiej oświaty w myśleniu o uczniu XXI wieku", którego realizacja rozpoczęła się 
29 września 2022 roku. Wydarzenie to było rozpoczęte debatą na temat wstępnej diagnozy 
funkcjonowania jednostek oświatowych i wskazanie kierunku zmian w naszej oświacie; 
- 6 lipca w towarzystwie Wójta gminy Puławy, Dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich wraz 
z projektantem, przedstawicielami 1. BDM w Dęblinie udałam się na inspekcję okolicy mostu na 
rzece Wieprz, który ma być przebudowany, a prace mają rozpocząć się w połowie przyszłego 
roku. Celem oględzin było ustalenie czy na czas przebudowy udałoby się zbudować przez 
wojsko most tymczasowy na rzece Wieprz, bowiem przebudowa będzie trwała ok. 2 lat. 
Po wstępnej analizie sytuacji ustaliliśmy, że koszty tej inwestycji oraz zgromadzenie do jej 
realizacji wszelkich dokumentów nie pozwolą na jej wykonanie przez terminem rozpoczęcia 
prac budowlanych na moście; 
- 9 lipca brałam udział we wręczeniu pucharów Burmistrza Miasta Dęblin uczestnikom 
zawodów wędkarskich zorganizowanych przez Koło Wędkarskie Start na fosie Mierzwiączka; 
- 13 lipca brałam udział w uroczystości z okazji obchodów święta policji na placu apelowym 
Komendy Powiatowej Komendy w Rykach; 
- 16 lipca wręczałam puchary w towarzyskich spławkowych zawodach o puchar burmistrza 
zorganizowanych na Matygach przez Koło Wędkarskie PZW nr 4; 
- 20 lipca zaprosiłam do UM uczestników wydarzenia „Rowerowa stolica Polski", w którym 
nasze miasto brało udział. Wręczyłam nagrody za najdłuższy dystans pokonanej trasy rowerowej 
w ramach tego wydarzenia; 
- 22 lipca brałam udział w gali jubileuszu 30-lecia SP ZOZ w Dęblinie. Na uroczystości goście 
zostali zapoznani z osiągnięciami i inwestycjami przychodni w latach 2019-2023. Zostały 
również wręczone Odznaki Honorowe za Zasługi w Ochronie Zdrowia najbardziej zasłużonym 
pracownikom zakładu. Galę uświetniły występy tancerek z MDK w Dęblinie w ramach części 
artystycznej wieczoru, a także kolacja i zabawa taneczna; 
- 3 sierpnia uczestniczyłam w Kuratorium Lubelskim w komisji kwalifikacyjnej, jako obserwator 
z ramienia organu prowadzącego, która została powołana przez Kuratora województwa 
Lubelskiego do oceny pracy Dyrektora SP nr 4 w sprawie nadania stopnia awansu zawodowego 
nauczyciela dyplomowanego; 
- 3 sierpnia brałam udział w uroczystości 150-lecia Polskiego Towarzystwa Tatrzańskiego. 
Uroczystość zorganizowana została w Muzeum Sił Powietrznych w Dęblinie; 
- 11 sierpnia na zaproszenie Dowódcy Garnizonu gen. bryg. pil. inż. Grzegorza Ślusarza 
uczestniczyłam w uroczystych obchodach Święta Wojska Polskiego w Garnizonie Dęblin; 
- 16 sierpnia brałam udział w święcie 41 Bazy Lotnictwa Szkolnego przed Pomnikiem 
Bohaterskim Lotnikom Dęblińskiej Szkoły Orląt; 
- 17 sierpnia uczestniczyłam w premierowej prezentacji znaczka Poczty Polskiej pn. 
„Amerykańscy Piloci w obronie Lwowa 1920". Uroczystość odbyła siew Muzeum Sił 
Powietrznych. 
- 20 sierpnia brałam udział w dożynkach powiatowo - gminnych w Starym Zadybiu 
gm. Kłoczew; 
- 22 sierpnia uczestniczyłam w Sesji Nadzwyczajnej Rady Miasta Dęblin; 
- 28 sierpnia brałam udział w ogólnopolskich obchodach święta Lotnictwa Polskiego 
zorganizowanych przez Dowództwo Rodzajów Sił Zbrojnych pod Pomnikiem Bohaterskim 
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Lotnikom Dęblińskiej Szkoły Orląt; 
- 1 września uczestniczyłam w spotkaniu gdzie projektanci zaprezentowali deweloperski projekt 
zabudowy os. Stawy poprzez zabudowanie osiedla budynkami wielomieszkaniowymi z funkcją 
usługową. Spotkanie odbyło się w siedzibie Klubu Garnizonowego w os. Stawy; 
- 2 wrześni brałam udział w Finisażu Letniego Festiwalu „Na Fali 2023" w MDK w Dęblinie; 
- 3 września miasto wraz 1 BDM oraz Muzeum Sił Powietrznych zorganizowało coroczne 
święto 15 Pułku Piechoty Wilków. Uroczystość rozpoczęła się Mszą Św. przed pomnikiem 
upamiętniającym pułk. Następnie uczestnicy udali się na teren Twierdzy, aby tam oglądać 
występy grupy rekonstrukcyjnej, sprzęt wystawiony przez 1 BDM, uczestniczyć w biegu 
„Tropem Wilczym" trasą wyznaczoną na terenie Twierdzy oraz skosztować wojskowej 
grochówki. Uroczystość została poprzedzona odsłonięciem tablicy z nazwą ronda „Dęblińskich 
Saperów" przy sklepie Lidl i WZInż; 
- 4 września rozpoczęliśmy rok szkolny w naszych placówkach oświatowych; 
- 8 września brałam udział w święcie Centrum Szkolenia Inżynieryjno-Lotniczego i Szkoły 
Podoficerskiej Sił Powietrznych oraz w uroczystej promocji na pierwszy stopień podoficerski; 
- 15 września odbyły się obchody Dnia Komunalnika zorganizowane przez MZGK Sp. z o.o. 
w Dęblinie. W uroczystości brała udział Zastępca Burmistrza Beata Amarowicz; 
- 22 września odbył się odbiór wykonanych prac na ul. Śląskiej oraz wspólne posiedzenie 
komisji Rady Miasta, opiniujące materiały na dzisiejszą sesję; 
- 23 września brałam udział w uroczystej przysiędze wojskowej, żołnierzy dobrowolnej 
zasadniczej służby wojskowej, zorganizowanej przez 1 Batalion Drogowo-Mostowy; 
- 23 września brałam również udział w Nordikowym zakończeniu lata na os. Stawy. 

Ponadto Burmistrz Miasta poinformowała: 

W okresie 3 miesięcy, przez które się nie widzieliśmy Miasto Dęblin złożyło do 
rządowego programu Polski Ład, 3 wnioski w zakresie renowacji zabytków tj. wniosek na 
remont budynku zwanego dworkiem Sochackiego, kolejny na renowację cerkwi na terenie 
Twierdzy, trzeci ponowny wniosek dotyczy modernizacji fortów na terenie Mierźwiączki. 

Złożyliśmy również trzy wnioski do inwestycji samorządowych Polski Ład na 
inwestycje. Pierwszy wniosek na kwotę 18 min. zł na budowę sieci kanalizacyjnej i dróg 
w os. Michalinów. Chodzi o dwa etapy ul. Okrzei, Księżycowa, Akacjowa, Brzozowa i część 
Słonecznej i na tych odcinkach dobudowanie brakującej sieci kanalizacyjnej na os. Michalinów. 
Drugi wniosek na kwotę 8 min. zł na zakup autobusów elektrycznych. Trzeci wniosek na kwotę 
2 min. zł na budowę części ul. Okrzei od ul. Michalinowskiej. Do tej pory wnioski jeszcze nie są 
rozstrzygnięte, czekamy na to. Jeśli pozyskamy informację co do rozstrzygnięć poinformuję 
Państwa o nich. 

Na nowy rok szkolny zostało wybranych na 5 lat trzech nowych dyrektorów placówek 
oświatowych. Dwóch pełniło już tą funkcję. W SP nr 2 na stanowisko dyrektora wybraliśmy 
Panią Bożenę Nowak, w ZSO Panią dyrektor Joannę Pardo i MP nr 1 „Bajka" dyrektorem 
została Pani Małgorzata Wnuk - dotychczasowy dyrektor MP nr 3 przeniesionego do Zespołu 
Szkolno-Przedszkolnego nr 3 w Dęblinie. 

Zbliża się czas wyborczy i korzystając z kompetencji, jakie dał mi art. 114 Kodeksu 
Wyborczego wyznaczyłam lokalizację tablic, słupów ogłoszeniowych, a także miejsc na 
bezpłatne umieszczenie urzędowych obwieszczeń wyborczych i plakatów komitetów 
wyborczych na terenie miasta Dęblin. Taka informacja znajduje się na BIP. W tych miejscach 
gdzie zostały takie informacje wymienione można wywieszać obwieszczenia i plakaty 
bezpłatnie, bez uiszczania opłat do UM. 

Ad. pkt. 5 Sprawy różne, wolne wnioski oraz złożenie pisemnych interpelacji i zapytań. 

Starosta Rycki Dariusz Szczygielski - dziękuję z zaproszenie na dzisiejszą sesję. Ostatnio 
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powiedziałem, że będę Państwa informował o inwestycjach odbywających się na Państwa 
terenie. Odnośnie ul. Staromiejskiej i Jagiellońskiej, myślę, że otworzymy je 10 października. 
Wykonawca ma czas do 15 października, ale prawdopodobnie wyrobi się wcześniej. Jeżeli 
chodzi o ul. Spacerową, to jest w trakcie projektowania, jeżeli chcielibyście państwo wziąć 
udział w spotkaniu, na którym będzie projektant, to zapraszam w środę. Jeżeli chodzi o drogę 
„szybciej i bezpieczniej z Dęblina do Ryk, to jesteśmy po rozmowach z Ministerstwem 
Infrastruktury, odesłaliśmy im nasze uwagi i są w trakcie analizy. Myślę, że niedługo 
podpiszemy umowę. Wartość umowy to kilkadziesiąt milionów złotych, także trzeba poczekać. 
Tak jak powiedziałem ostatnio naszym wkładem w tą inwestycję będzie tylko i wyłącznie 
ścieżka rowerowa, jeżeli się na takie zdecydujemy wspólnie, oczywiście w terenie 
zabudowanym. Resztę pokryje Ministerstwo Infrastruktury. Myślę, że będzie to droga, która 
będzie służyła wiele lat. Ta inwestycja jest bardzo potrzeba zarówno dla państwa jak i dla 
wojska. Jeśli są pytania to proszę o zadawanie, ponieważ z Panią Wicestarostą mamy jeszcze 
kilka innych spraw. Wracamy właśnie z Lublina, byliśmy w sprawie, jeśli chodzi o tereny 
przekazane dla wojska na terenie gminy Ułęż. Myślę, że to również Państwa dotyczy. 
W pierwszej transzy przekazaliśmy 80 ha, a w drugiej koło 50 ha, czyli w sumie ok. 140 ha 
więc, Jestem przekonany, że podjęte kroki poskutkują powstaniem nowych miejsc pracy, co 
będzie dla nas wszystkich korzystne. 

W związku ze zgłoszeniem się do wypowiedzi mieszkańca Rada Miasta przystąpiła do 
głosowania nad udzieleniem głosu. 

Udzielenie głosu mieszkańcowi Krzysztofowi Karbowskiemu 
głosowanie Udzielenie głosu mieszkańcowi Krzysztofowi Karbowskiemu 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 września 2023 r. czas 14:37:00 -14:37:44 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 %  oddanych głosów 12 80% 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 3 20% 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 
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5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej nieobecny 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta nieobecna 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Pan Krzysztof Karbowski - składam wniosek wydaje mi się, że dość praktyczny, aby zmienić 
słupki proste na słupki gięte, na których są zamontowane znaki drogowe przy ulicy, o której Pan 
Starosta mówił, czyli ul. Jagiellońską niedaleko ronda „Nauczycieli Tajnego Nauczania". 
Kolejna sprawa dotyczy przesunięcia słupków w ciągu pieszo-rowerowym przy 
ul. Jagiellońskiej, w zasadzie został tylko przesunięty z osi tego ciągu komunikacyjnego słup nr 
22, pozostałe znajdują się w środku drogi pieszej. Myślę, że błędem było, że na odcinku od 
ronda do ul. Ogrodowej nie wybudowano drogi rowerowej, która jednocześnie byłaby 
zabezpieczeniem krawędzi jezdni na tym odcinku. Dotyczy to również drogi łączącej Ryki 
z Dęblinem, gdzie krawędzie dróg zostały zniszczone, tym bardziej, że ta krawędź nie ma 
utwardzonego pobocza. Myślę, że w tym pasie można przewidzieć ciąg rowerowo-pieszy po obu 
stronach jezdni. Tym bardziej, że parametry tych chodników są normatywne. 
Przewodniczący Zarządu os. Mierzwiączka Dariusz Wojdat - na skrzyżowaniu ul. 1 Maja 
z ul. Ogrodową kilka dni temu był kolejny wypadek. Na łuku wypadł samochód i uderzył 
w bramę jednego z mieszkańców oraz w następny samochód, który był tam zaparkowany. 
Kiedyś mówiłem już, że aby spowolnić w tym miejscu ruch od strony Ryk, trzeba zrobić albo 
skrzyżowanie wyniesione z ul. Ogrodową albo zrobić przejście wyniesione dla pieszych przed 
ul. Ogrodową - zrobić kawałek chodnika, żeby to przejście miało „ręce i nogi". Wtedy 
to spowolnienie na pewno nastąpi i na tym łuku nie będzie wypadków. Tam, bez przerwy 
są wypadki. Kilkanaście miesięcy temu motocyklista przejechał przez płot i wpadł do Irenki, 
dobrze, że akurat nie trafił w mieszkańców, którzy siedzieli na podwórku. Poruszam ten temat 
już nie pierwszy raz, jest to chyba prosta rzecz. Wiem, że to kosztuje, ale można to zaplanować 
w budżecie. Jeśli nie wynieść całe skrzyżowanie, bo na pewno jest to duży koszt, 
to przynajmniej przejście wyniesione dla pieszych przed ul. Ogrodową jadąc od strony PKP. 
Ewentualnie należałoby pomyśleć z drugiej strony umieścić również takie przejście i wtedy 
bezpieczeństwo na tym łuku byłoby zachowane. Jeżeli ktoś jedzie 50-60km/h, to nie wypada 
z zakrętu, ale tych, którzy mają „ciężką nogę" tzw. „piraci drogowi" może by to trochę 
spowolniło. Dziękuję również, bo chyba ze strony miasta zostało remontowane zapadlisko 
na ul. Ogrodowej przy skrzyżowaniu z ul. 1 Maja. 
Radny Artur Marzysz - Korzystając okazji, że na sesji są Starostowie chciałem podziękować 
za udostępnienie destruktu, z frezowania ulic. Ten destrukt został spożytkowany na 
os. Podchorążych i os. Masów. Wyrównaliśmy tam kawałki ulic, bardzo się to przydało 
i chciałem z tego miejsca podziękować mieszkańcom, którzy sami zajęli się wyrównaniem 
terenu. 
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Pan Krzysztof Karbowski - W związku z budową drogi „Szybciej i bezpieczniej z Dęblina 
do Ryk" prosiłbym o rozważanie przedsięwzięcia polegającego na usunięciu krzaków oraz 
drzew, które są przy krawędzi jezdni na wszystkich ostrych zakrętach. Powiększy to 
bezpieczeństwo, ponieważ powinno być widoczne przynajmniej 100 metrów, a tam czasami jest 
sytuacja, że jest widoczność jak dojedzie się do połowy zakrętu. 
Starosta Rycki Dariusz Szczygielski - Droga, która będzie biegła przez Stawy będzie miała 7 
metrów szerokości i po obu stronach ścieżkę rowerową, (to zależy czy będziemy chcieli). Więc 
to, o czym Pan powiedział spełni oczekiwania, aczkolwiek ta droga będzie całkiem innej 
konstrukcji i nie boje się o żadne łamania krawędzi jezdni, bo na pewno tak nie będzie. Odnośnie 
tego, o czym mówił Pan Wojdat, to proszę, aby złożył Pan wniosek na piśmie i ewentualnie 
wniosek do budżetu na przyszły rok i na pewno się tym zajmiemy. Jeżeli coś ma podnieść 
bezpieczeństwo mieszkańców, to jest o dla nas bardzo ważne i nad tym się pochylimy. Odnośnie 
znaków przy ul. Jagiellońskiej i Staromiejskiej, to są one wyjęte, jeśli chodzi o słupy 
elektryczne, to zobaczę jak to wygląda, czy na tym etapie można to zrobić, przyjrzę się, jaki był 
projekt, odnośnie ścieżek rowerowych, to jeśli będzie to możliwe będziemy chcieli to 
uregulować. 
Radna Ewa Grzęda - Proszę o informację, kiedy zostanie naprawione oświetlenie uliczne przy 
ul. Kowalskiego na odcinku wspólnoty garażowej do szkoły. Awaria ta trwa już bardzo długo. 
Proszę również o informację, dlaczego tak długo, bo nie mamy oświetlenia od wiosny. Na dzień 
dzisiejszy jest bardzo ciemno i jest to bardzo duże utrudnienie dla mieszkańców. 
Radna Urszula Czarnecka - Mam prośbę do Pani Burmistrz, aby zwrócić się do Policji do 
Wydziału ruchu drogowego z prośbą o częstsze patrole przy ul. Saperów w piątki i soboty. 
Ponieważ jest wtedy zwiększone natężenie ruchu zwłaszcza w obrębie wjazdu na most. 
Dochodzi do wypadków samochodowych również mieszkańcy, którzy przechodzą przez ulice do 
sklepu są zagrożeni. 
Radny Jarosław Wojtyś - Proszę o spowodowanie zabrania worków ze śmieciami z akcji 
sprzątania świata z ul. Stawskiej, na os. Stawy. Worki są już rozwalane przez kosiarkę, która 
kosiła pobocze, także bałagan jest jeszcze gorszy niż był. Przy ul. Tysiąclecia na skrzyżowaniu 
z ul. Naddatki, również jest bardzo dużo worków ze śmieciami. Od jakiegoś czasu nie mamy 
oświetlenia na ul. Tysiąclecia od przejazdu kolejowego linii Dęblin Łuków do skrzyżowania z 
ul. Starą. Tam są placówki oświatowe oraz boisko szkolne także oświetlenie jest bardzo 
potrzebne. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka odpowiedziała na pytanie: 
- Radnej Ewie Grzędzie - W tamtym tygodniu podczas prac komisji zapoznałam się z tematem 
naprawy awarii oświetlenia na os. Lotnisko w obrębie ul. Kowalskiego. Otrzymałam odpowiedź, 
że pracownicy są na etapie ustalania z firmą naprawy tego oświetlenia. Firma obiecała, że będzie 
to w tym tygodniu. Naprawa awarii trwa, tak długo, bo nie jest łatwo w tej chwili znaleźć firmę, 
która ma dużo wolnego czasu, żeby zatrudnić ją do napraw awarii. Tych firm jest niewiele na 
rynku i musimy czasami czekać parę miesięcy, aby taka firma mogła zdiagnozować problem i 
dopiero go naprawić. W tej chwili mamy obiecane, że na ul. Kowalskiego ta awaria zostanie w 
tym tygodniu najpóźniej usunięta. 
- Radnej Urszuli Czarneckiej - Napiszemy do policji, aby zwiększyła patrole po południu 
w piątki i soboty, aby sprawdzała przestrzeganie prawa ruchu drogowego przez wjeżdżających 
od strony miasta i zjeżdżających z mostu. Na pewno tam jest problem, ponieważ jest tam bardzo 
dużo osób pracujących na Twierdzy i będzie jeszcze więcej w związku z powstaniem 4 Pułku 
Drogowo Mostowego; 
- Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel odpowiedział -Radnemu Jarosławowi Wojtysiowi -
ustaliliśmy w ten sposób: Szkoła, która sprząta i będzie miała worki gotowe do zabrania da nam 
znać. Nie mieliśmy żadnego sygnału od tej szkoły, która sprzątała, także skontaktujemy się 
i te worki usuniemy. 
- Burmistrz Miastf Beata Siedlecka odpowiedziała Radnemu Jarosławowi Wojtysiowi - jeśli 
chodzi o oświetlenie od przejazdu kolejowego na skrzyżowaniu z ul. Starą, to ten temat zostanie 
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zgłoszony do wydziału RMI, będziemy sprawdzać i lokalizować problem. 
Pan Krzysztof Karbowski - Wnioskuję wdrożenie przez miasto Dęblin do realizacji wniosku, 
który został złożony LGD Dęblin, a dotyczą one m.in. związane jest to z budową trasy wodno-
rowerowej o które mówią także media. Chodzi o zagospodarowanie terenu nad Wisłą miedzy 
mostem, a ośrodkiem wodnym. Będzie polegało na wybudowaniu amfiteatru letniego, 
a następnie bulwaru z wyposażeniem nabrzeża. Kolejny wniosek dotyczy włączenia i adaptacji 
budynku obecnej kajakowni, która jest rewitalizowana, zakup sprzętu wodnego, a także 
odtworzenie żeglugi spacerowej czy też komunikacyjnej na bazie tramwajów wodnych. 
Spowodować zakaz nocnego detalicznego sprzedawania napojów alkoholowych. Spowodować 
na stronie internetowej Dęblina, aby artykuły z 1,6, 7 września, aby skrót „św." był zastąpiony 
pełną nazwą, dotyczy to tylko i wyłącznie osób świętych. Spowodować zaprzestanie 
organizowania wszelkich zabaw w piątki - jest to 4 przykazanie kościelne. Spowodować zmianę 
koloru wizerunku godła z czarnego na biały. Spowodować wybudowanie chodnika do siedziby 
MZGK, bo nie ma bezpiecznego dojścia do tego miejsca dla pracowników oraz interesantów. 
Spowodować wymianę krawężnikowej kratki ściekowej w obrębie promenady pomnika 
15 Pułku Piechoty Wilków. Spowodować odtworzenie szklaków, wiąże się to z budową 
obwodnicy, szlaku niebieskiego na odcinku od siedziby dawnego WZinż. Huty Stalowa Wola do 
skrzyżowania przy ul. Towarowej z ul. Wiślaną. Spowodować odtworzenie słupka ze znakiem 
szlaków, który był usytuowany na skrzyżowaniu ul. Podchorążych z ul. Balonną biegnącą pod 
wiadukt. Spowodować przeniesienie tabliczki wskazującej Dąb Grot z sąsiedztwa przy pomniku 
ok. 400 m do właściwego miejsca tuż przy wjeździe ul. Podchorążych w ul. Balonną. Obecnie 
tabliczka nie wskazuje dąb tylko jesioklon. Spowodować odtworzenie i wyposażenie 
nieoznakowanego szlaku, który został zdjęty podczas modernizacji MDK. Chciałem 
zawnioskować, bo mamy rocznicę odsłonięcia pamiątkowej Marszała Józefa Piłsudskiego, która 
złożyłem jesienią 2018 roku, po raz drugi składam wniosek o nadanie pośmiertnie tytułu 
Honorowego Obywatela, ponieważ głosowanie było nierozstrzygnięte, ponieważ wszyscy 
wstrzymali się od głosu, a uzasadnienie było, co marszałek zrobił dla Dęblina. Wniosek złożę 
jeszcze raz. 
Przewodniczący RM Maciej Krygrowski - Podczas posiedzenia komisji, która opiniowała ten 
wniosek Pan sam zadeklarował się, że uzupełni ten wniosek i komisja, dlatego wstrzymała się, 
a Pan miał uzupełnić ten wniosek. Od tego czasu minęło 9 miesięcy, czekaliśmy, a Pan chyba 
nie szanuje naszego czasu. Komisja zebrała się ponownie i pozostawiła ten wniosek bez 
rozpatrzenia. 
Pan Krzysztof Karbowski - Złożyłem ten wniosek ok. miesiąc prze rozpatrywaniem, był na 
piśmie w związku z powyższym kulturowo byłoby wystąpić również na piśmie do 
wnioskodawcy. Do tej pory czekam na pisemną decyzję, nie dostałem jej w związku z tym 
„piłka" leży po stronie rady. 
Przewodniczący RM Maciej Krygrowski - Ciężko żebym składał do Pana wniosek z prośbą 
o to co Pan zadeklarował. 

Ad. pkt 6 Zapoznanie z działalnością, funkcjonowaniem oraz oferta Miejskiej Biblioteki 
Publicznej i Miejskiego Domu Kultury w Dęblinie oraz funkcjonowaniem Kultury 
Fizycznej wraz z wykorzystaniem stref sportowo - rekreacyjnych na terenie miasta. 

Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Dęblinie Magdalena Krasuska przedstawiła 
ofertę MBP oraz omówiła jej działalność funkcjonowanie (stanowi załącznik do protokołu). 
Dyrektor Miejskiego Domu Kultury w Dęblinie Anna Żaczek przedstawiła ofertę MDK oraz 
omówiła jej działalność i funkcjonowanie (stanowi załącznik do protokołu). 
Naczelnik Wydziału OS Agnieszka Chlaściak - Pietruszewska - przedstawiła i omówiła 
funkcjonowanie Kultury Fizycznej wraz z wykorzystaniem stref sportowo - rekreacyjnych na 
terenie miasta (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
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W związku ze zgłoszeniem się mieszkańca Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad 
udzieleniem głosu mieszkańcowi Krzysztofowi Karbowskiemu. 

głosowanie Udzielenie głosu mieszkańcowi Krzysztofowi Karbowskiemu 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: odrzucono 

data 25 września 2023 r. 

typ głosowanie jawne imienne 

Podsumowanie 

status ilość procent 

ZA 4 33.33 % 

PRZECIW 8 66.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię 

1 Chochowski Waldemar 

2 Cydejko Maria 

3 Czarnecka Urszula 

4 Grobel Mieczysław 

5 Grzęda Ewa 

6 Jakubik Maciej 

7 Krygrowski Maciej 

8 Kurowski Andrzej 

9 Marzysz Artur 

10 Pa pis Edyta 

11 Pasek Robert 

12 Przerwa Ewa 

13 Świetliński Leopold 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja 

15 Wojtyś Jarosław 

czas 15:42:57 - 15:43:23 

większość zwykła 

status 

pula głosów 

oddanych głosów 

nieoddanych głosów 

ilość 

15 

12 

3 

głos 

ZA 

PRZECIW 

nieobecna 

PRZECIW 

ZA 

PRZECIW 

PRZECIW 

nieobecny 

PRZECIW 

PRZECIW 

ZA 

PRZECIW 

nieobecny 

PRZECIW 

ZA 

procent 

80% 

20% 

12 
Protokół Nr LXXXII/2023 z LXXXII Sesji Rady Miasta Dęblin z dnia 25 września 2023 roku. 



Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniował przedstawioną 
informację. 

Przewodniczący RM Maciej Krygrowski stwierdził, że Rada Miasta zapoznała się 
z działalnością, funkcjonowaniem oraz ofertą Miejskiej Biblioteki Publicznej i Miejskiego Domu 
Kultury w Dęblinie oraz funkcjonowaniem Kultury Fizycznej wraz z wykorzystaniem stref 
sportowo - rekreacyjnych na terenie miasta. 

Ad. pkt 7 Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

Ad. pkt 7 a zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2023 rok. 

Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska - Grobel - przedstawiła projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem i autopoprawką (stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosowania. 
głosowanie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2023 r. z autopoprawką 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 września 2023 r. czas 15:55:48- 15:56:10 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cyd ej ko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula nieobecna 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 
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6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej nieobecny 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXXII/466/2023 w sprawie wprowadzenia zmian 
w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2023 r. (stanowi załącznik do protokołu). 

Ad. pkt. 7 b zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska - Grobel - przedstawiła projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem i autopoprawką (stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosowania. 
głosowanie zmian w wieloletniej prognozie finansowej z autopoprawką 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 września 2023 r. czas 15:58:46 -15:59:07 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 

\Q
 

ON 
O

 

o
 oddanych głosów 12 80% 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 3 20% 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 
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1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula nieobecna 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej nieobecny 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła Uchwały Nr LXXXII/467/2023 w sprawie zmian w wieloletniej 
prognozie finansowej (stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący Rady Miasta ogłosił 15 minut przerwy. 

Ad. pkt 7 c powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Dęblinie. 

Naczelnik Wydziału OA Justyna Ochota - przedstawiła projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosowania. 
głosowanie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 września 2023 r. czas 16:24:02 - 16:24:26 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 
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Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 90.91 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 %  oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 9.09 % nieoddanych głosów 4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar WSTRZYMAŁ SIĘ 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula nieobecna 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej nieobecny 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXXII/468/2023 w sprawie powołania Rady Społecznej 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie (stanowi załącznik do 
protokołu). 

Ad. pkt. 7 d uchylenia uchwały o wyrażeniu zgody na zawarcie umowy dzierżawy części 
działki nr 4225 położonej w Dęblinie przy ułicy Skotnickiego. 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
(stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosowania. 
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głosowanie uchylenia uchwały o wyrażeniu zgody na zawarcie umowy dzierżawy części działki nr 4225 
położonej w Dęblinie przy ulicy Skotnickiego 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 września 2023 r. czas 16:27:32 - 16:27:59 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 %  oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 4 26.67 % 

Wyniki imienne 

IP nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula nieobecna 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej nieobecny 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Woj tyś Jarosław nieobecny 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXXII/469/2023 w sprawie uchylenia uchwały 
o wyrażeniu zgody na zawarcie umowy dzierżawy części działki nr 4225 położonej 
w Dęblinie przy ulicy Skotnickiego (stanowi załącznik do protokołu). 
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Ad. pkt 7 e wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy działki położonej 
w Dęblinie. 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
(stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosowania. 
głosowanie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy działki położonej w Dęblinie 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 września 2023 r. czas 16:29:43 - 16:29:59 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 4 26.67 % 

Wyniki imienne 

ip nazwisko imię głos 

i Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula nieobecna 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej nieobecny 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 
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11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXXII/470/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy dzierżawy działki położonej w Dęblinie (stanowi załącznik do protokołu). 

Ad 8. Informacja Komisji Rewizyjnej o realizacji wniosków, interpelacji i zapytań radnych 
zgłaszanych w VIII kadencji (lata 2022/2023). 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Robert Pasek przedstawił informacje Komisji 
Rewizyjnej o realizacji wniosków, interpelacji i zapytań radnych zgłaszanych w VIII kadencji 
(lata 2022/2023), (stanowi załącznik do protokołu). 

Ad. 9 pkt Zatwierdzenie protokołu z LXXVI sesji Rady Miasta. 

Ponieważ nie wpłynęły uwagi do protokołu z LXXVI sesji Rady Miasta przystąpiono do jego 
zatwierdzenia. 

głosowanie Zatwierdzenie protokołu z LXXVI sesji Rady Miasta 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 września 2023 r. czas 16:34:16 -16:34:32 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 90.91 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 9.09 % nieoddanych głosów 4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar WSTRZYMAŁ SIĘ 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula nieobecna 
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4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej nieobecny 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

Ad. pkt. 10 Zatwierdzenie protokołu z LXXVII uroczystej sesji Rady Miasta. 

Ponieważ nie wpłynęły uwagi do protokołu z LXXVII-IV uroczystej sesji Rady Miast 
przystąpiono do jego zatwierdzenia. 

głosowanie Zatwierdzenie protokołu z LXXVI I-I V uroczystej sesji Rady Miasta 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 września 2023 r. czas 16:34:57 -16:35:16 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 90.91 % pula głosów 15 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 9.09% nieoddanych głosów 4 26.67 % 

Wyniki imienne 

ip nazwisko imię głos 

i Chochowski Waldemar WSTRZYMAŁ SIĘ 

2 Cyd ej ko Maria ZA 
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3 Czarnecka 

4 Grobel 

5 Grzęda 

6 Jakubik 

7 Krygrowski 

8 Kurowski 

9 Marzysz 

10 Papis 

11 Pasek 

12 Przerwa 

13 Świetliński 

14 Wojewoda - Sieklicka 

15 Wojtyś 

Urszula 

Mieczysław 

Ewa 

Maciej 

Maciej 

Andrzej 

Artur 

Edyta 

Robert 

Ewa 

Leopold 

Patrycja 

Jarosław 

nieobecna 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

nieobecny 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

nieobecny 

ZA 

nieobecny 

Ad. pkt. 11 Zatwierdzenie protokołu z LXXVIII uroczystej sesji Rady Miasta. 

Ponieważ nie wpłynęły uwagi do protokołu z LXXVIII sesji Rady Miasta przystąpiono do jego 
zatwierdzenia. 

głosowanie 

jednostka 

wynik 

Zatwierdzenie protokołu z LXXVIII sesji Rady Miasta 

Rada Miasta Dęblin 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 września 2023 r. 

typ głosowanie jawne imienne 

Podsumowanie 

status ilość procent 

ZA 10 90.91 % 

PRZECIW 0 0 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 9.09 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię 

czas 

większość 

status 

pula głosów 

oddanych głosów 

nieoddanych głosów 

16:35:41-16:35:56 

zwykła 

ilość procent 

15 

11 73.33 % 

4 26.67 % 

głos 
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1 Chochowski Waldemar WSTRZYMAŁ SIĘ 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula nieobecna 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej nieobecny 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

Ad. pkt. 12 Zatwierdzenie protokołu z LXXVIX uroczystej sesji Rady Miasta. 

Ponieważ nie wpłynęły uwagi do protokołu z LXXIX sesji Rady Miasta przystąpiono do jego 
zatwierdzenia. 

głosowanie Zatwierdzenie protokołu z LXXIX sesji Rady Miasta 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 września 2023 r. czas 16:36:20- 16:36:38 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 90.91 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 %  oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 9.09 % nieoddanych głosów 4 26.67 % 

Wyniki imienne 
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Ip nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar WSTRZYMAŁ SIĘ 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula nieobecna 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej nieobecny 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

Ad. pkt 13 Zamkniecie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady - Maciej Krygrowski 
zamknął LXXXII sesję Rady Miasta. 

Zamknięcie sesji - godz. 17.00. 

Na tym zakończono protokół. 

Protokołowała: 

PRZEWQ,3^lj^ĄCY RADY 

Mac ie j  Kryg rowsk i  
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